
Annotatie scenario opschaling RIVM (memo Motie Veldman):
In de afgelopen dagen is door een groep RIVM-medewerkers (waaronder het LCC) een

analyse gemaakt van de opschalingsmogelijkheden van de diverse uitvoeringsinstanties.

Daarbij is voor de nu vastgestelde uitvoerders GGD en de huisartsen ook gekeken welke

capaciteit ziekenhuizen kunnen leveren, mochten er 2,5 miljoen vaccins per week worden

geleverd. Het stuk is bijgevoegd.
RIVM heeft de notitie opgesteld, VWS heeft vragen gesteld. Allereerst kunnen jullie

aangeven dat het mooi is dat er nu een stuk ligt, die voor alle uitvoerders een beeld geeft
van de beschikbare capaciteit.

Onze indruk van deze analyse:
1. De notitie geeft een capaciteitsbeeld, maar in het plaatje voor de uitvoerders is niet

verder doordacht of er in tempo kan worden versneld. Onduidelijk wat precies dan

het benodigde personeel en locaties zijn. Bovendien hebben wij het beeld dat het

RIVM zelf helder heeft wat zij binnen het RIVM kunnen organiseren (distributie

Movianto, uithodigen), maar minder goed weten hoe de uitvoerder verder in de

keten (huisartsen, GGD, ziekenhuizen) de opschaling oppakken.
2. GGD’en: dit geeft vooral een plaatje van de huidige planning en opschaalbaarheid

vanuit de Roadmap (naar 700.000 prikken per week in juni). Het schetst geen

beeld of GGD zo nodig eerder kan opschalen/versnellen.
3. Ziekenhuizen: Scenario is zo'n 500.000 prikken per week. Het scenario van 4

miljoen prikken per week als de reguliere zorg in zijn geheel wordt afgeschaald is

naar ons idee irreéel.

4. Huisartsen: onduidelijk op welke wijze de huisartsen 2,5 miljoen tot uitvoering

kunnen brengen, en onder welke condities (eigenschappen vaccins)? Zijn dit

uurtjes per week prikken of grote aantallen tegelijk/met bijbehorende locaties?

5. Betrekken van Defensie mist in de scenario’s.

Ambtelijk geeft deze analyse ons onvoldoende vertrouwen, dat er nu een degelijk beeld is

van de opschaalbaarheid en het tempo daarvan.

Mogelijke vragen van VWS aan het RIVM:

o Hebben jullie het idee dat de partijen deze aantallen op korte termijn aan kunnen?

Geeft deze analyse jullie voldoende comfort voor de opschaalbaarheid?
o Wat zijn de vervolgstappen die gezet gaan worden? Heeft het RIVM hier al ideeén

over?

o Hoe kan VWS hierin helpen?

Suggesties voor vervolg:
o Bespreek welke opzet van plan gewenst zou zijn. Voor elke uitvoerder een meer

gedetailleerd opschalingsplan met uitwerking personeel, locaties, distributies

(rekening houdend met de randvoorwaarden van de vaccins, zoals de 15 minuten

wachttijd).
o Moet een apart traject met logistieke expertise worden opgezet (project Jan

Fransoo hierop zetten?)?

Huidig traject olv RIVM vervolgen?

Tijdpad verder vervolg afspreken: voor VWS is het relevant om minister voldoende

vertrouwen te bieden in de opschaalbaarheid van de vaccinatiecampagne. Voor

RIVM is het van belang de uitvoering van de grootschalige campagne snel in zicht

te hebben.

-> binnen 1 of 2 weken vervolg?
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